
Folketingets Kommunaludvalg har den 6. januar 2011 stillet følgende spørgs-
mål nr. 59 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besva-
res. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Malene Søgaard-Andersen (SF).

Spørgsmål nr. 59:
’’Ministeren bedes bekræfte, at ministeren har tilkendegivet, at han ville indgå i
dialog med KL omkring, hvem der skal betale regningen for den ulovlige op-
krævede ejendomsskat, og at det dermed ikke er kommunerne, der alene står 
med tilbagebetalingsansvaret”

Svar:
Som bekendt pågår der i øjeblikket et teknisk samarbejde mellem Indenrigs-
og Sundhedsministeriet, Skatteministeriet og KL om håndteringen af tilbagebe-
talingssagerne vedrørende kommunal ejendomsskat.

Det er fortsat ikke klarlagt, hvor stort et beløb, der skal tilbagebetales og der-
med konsekvenserne for den kommunale økonomi.

Sagen vil naturligvis blive drøftet med KL, og jeg har tidligere tilkendegivet, at 
der vil blive tale om en kompensation til kommunerne. 

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Pernille Hvidtfeldt Østergård
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